

晶英小學堂課程活動

Kid's Club Activities

活動日期 DATE	活動時間 TIME	適合年齡 AGE	活動名稱 ACTIVITY	費用 FEE / 備註REMARK	
每日 Daily	08:00-20:00	無限制 No age limit	限量彩繪泰迪熊禮盒 Limited Edition Teddy Bear Decoration	NT600	
		6歲以上 Ages 6+	創意拼豆 Perler Beads	NT250 (可做2個小型)	
			彩繪環保杯套/提袋 Reusable Cup Sleeve Drawing	小 NT150 大 NT200	
			3D恐龍模型拼圖 3D Dinosaur Puzzle	NT750	
			卡皮巴拉拼圖 Capybara Puzzle	NT150	
	07:00-12:00 13:00-21:30		PS4	✕	
		Switch			
		美式手足球檯 Family-Friendly Foosball			
		07:00-21:30	3歲以上 Ages 3+		穿越古今小書僮 Chinese Pupil Cosplay
			6歲以上 Ages 6+		益智大考驗 Brain Teasers
暑期活動 Summer Activities Vacation	禮拜五、六 Friday、Saturday 20:00-21:00	6歲以上 Ages 6+	彩繪面具 Mask Painting 乒乓球PK賽 Ping Pong Challenge	每場限名額8位	
	禮拜六、日 Saturday、Sunday 10:00-11:00		小小神槍手 Junior Sharpshooter SWITCH馬力歐賽車計時賽 SWITCH--Mariokart Time Trial	每場限名額8位	

每週六、日活動規範 Weekend Activities

- 台南晶英酒店住房房客皆可報名參加。
- 請於4樓健身中心櫃檯登記報名，活動人數限制4~8人，額滿為止。

All room guests are welcome to sign up.

Please sign up at the Fitness Center on 4F. Each activity has a maximum capacity of 4~8 people.

- 活動前30分鐘截止報名。

We request that participants sign up at least 30 minutes before the start of each activity.

遇節日限定活動則週末活動暫停 In case of limited participation, the weekend activity will be suspended.

- 部分活動將酌收材料費，請於健身中心櫃檯確認預約、結帳後，依憑單據參與活動。

For those activities that require a fee, please sign up and make the payment in advance.

Please present the voucher to our staff at the start of the activity.

每日活動 Daily Activities

- PS4、Switch、美式手足球檯，每房限定30分鐘，請於4樓健身中心櫃檯預約登記。

PlayStation 4、Switch、Foosball are limited 30 minutes per room.

Please sign up at the Fitness Center on 4F.

PS4、Switch電玩設備每日保養時間為中午12點至下午1點

Due to daily maintenance, PS4 and Switch are out of service from 12pm-1am.

小學堂課表活動若有臨時異動，請以健身中心公告為主

If there are temporarily changes to the Kid's Club activities schedule, please refer to the announcement made by the Fitness Center.

如需專人服務，歡迎洽詢健身中心：06-3908088分機3461

For inquiries, please call the Fitness Center: 06-3908088 ext.3461

SILKS
PLACE
— TAINAN —

台南晶英酒店